
 Referat 

Møte i Hovedutvalg Fotball november 2022 
Dato: 28.11.2022                                                                              
Tid: 19:00-22:00 

Referent: Susanne Johnsen   

Tilstede: Olav Sanden, Susanne Johnsen, Mai-Helen Hansen, Kim Straume, Kjartan 
Børtveit, Anita Vindenes, Hattun Bø, Dan Christensen, Daniel Helleren 

  

Frafall: Ronny Ekren   

 

Nr. Sak Ansv. Frist 

1. Gjennom av økonomi 
 
Dan var innom oss for en gjennomgang av fordeling av summer fra messer, 
offentlig støtte, samt medlemsavgifter. Gruppen synes det var en fin 
gjennomgang og det var greit å vite hvor pengene går når vi fotball stiller på 
dugnad under messer.  
 
Dan gikk etter han var ferdig å presentere sin del.  
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

2. B-lag damer 
 
Ref. mail sendt til gruppen 09/11-22 ang. situasjonen rundt B-lag damer. 
Leder fotball hadde møte med trener for senior damer i begynnelsen av 
november hvor han presenterte en løsning for sesongen 2023. Det kan se ut 
til at vi har for få spillere for et A- og B-lag og et forslag med samarbeidsklubb 
ble presentert. 
 
Gruppen har fått tilbakemeldinger på at en slik løsning ikke er ønskelig for 
spillerne på B-lag og de ønsker helst en trenerressurs som kan ta B-lag.  
 
I første omgang kalles Torstein inn på et møte sammen med Leder Fotball og 
Leder Sport for en prat. Saken følges opp videre etter det.  
 
Gruppen ser at vi år på år sliter med fokus på jente- og damefotball.  
 
Vi må jobbe med å få inn en kandidat i hovedutvalg som kan jobbe mot senior 
damer, denne rollen har manglet hele 2022 og ingen har foreløpig ønsket å ta 
på seg denne rollen.  
 
Videre må det også jobbes med å få inn en 2 stk i SU Ungdom som kan jobbe 
med jentene i ungdomsfotballen.  
 
Her må alle ta ansvar og høre rundt om noen ønsker bidra.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Susanne 
Daniel 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Uke 49 



3. Økonomi pr. oktober 2022 
 
Gjennomgang av økonomirapport pr oktober 2022. 
Resultat pr oktober viser kr.  -65 743,- mot budsjettert på kr. 364 899,-. 
Fotball har prognose på rundt minus 350’ mot årsslutt.  
 
Ligger etter på egne arrangement med kr. 299 145,-. 
Ligger etter på fotballskoler/akademi med kr. 160 693,-. 
 
For 2023 må vi fokusere på å utføre de arrangementene som er budsjettert 
inn slik at vi ikke ender som i 2022. Leder Sport melder om at det jobbes mye 
med Coop Akademiet for tiden og at det skal utvides med en ekstra dag i 
2023. Det skal også legges planer for hva som skjer hver mnd og sosiale 
medier som TikTok skal tas i bruk for å nå ut med hva som skjer på vårt 
akademi.  
  

 
 
 
 
 

 

4. Budsjett 2023 
 
Første utkast ble sendt inn 24/10 ifm. ny kontrakt til trener på A-lag herrer. 
Andre utkast ble sendt inn 17/11.  
Tredje utkast skal leveres før styremøte 15/12. Budsjettet må holde klubbens 
strategi: 
 

• idrettenes samlede budsjett for toppsatsingen ikke 

overstiger 50% av gruppens totale budsjett. 
 
 
Budsjett sendes til gruppen for gjennomgang før det leveres til klubb.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Susanne 

 

5. Kontraktsarbeid for trenere i 2023 
 
SU Ungdom har jobbet med trenerkabal for neste sesong gjennom høsten. 
Det er levert ut kontrakter på flere trinn som er signert.  
 
De fra G16 som ønsker følge kommende G13 videre, de tok kurs i år og ønsker 
melde seg på delkurs 2 når dette kommer ut til neste år.  
Leder Fotball melder Leder SU ungdom ang. dette. 
 
 

 
 
 
 
 
Susanne 

 
 
 
 
 
Uke 48 

6. Runde rundt bordet 
 
Materialforvalter:  
 
Har fått egen mail. Jobber med oversikter og kontakter hvert lag.  
Barnefotball skifter ofte lagledere/foreldrekontakt. Mangler informasjon 
rundt 2016 lagene, Leder Fotball sender over.  
Mange barnelag melder om at de ikke har fått trenerpakker. De fleste lag 
kjøper ting privat.  
Det er ønskelig med en sum på budsjett for neste år slik at vi kan få levert ut 
utstyr til de som mangler.  
Innsamling av drakter de to første ukene i januar. Materialforvalter varsler 
lagene før jul.  
 
 
 

 
 
 
 
Susanne 
sender for 
2016 
 
Kjartan 
sender ut 
mail ang 
innsamling 
 
 
 
 

 
 
 
 
Uke 48 
 
 
 
Før jul 
 
 
 
 
 
 
 



 
Sotraskolen:  
 
Jobbet med å få flere ungdommer på kurs, ingen flere meldte seg på når vi 
hadde ny runde med delkurs 1. Det meldes om at de ungdommene som tok 
delkurs 1 tidligere dette året ønsker melde seg på delkurs 2 når dette 
kommer.   
 
 
Samarbeidslag:  
 
Nestleder og Materialforvalter har hatt møte ang. status rundt samarbeidslag. 
Etter en runde med SU Ungdom tidligere i høst er vi blitt enig om å ta kontakt 
med Olsvik, dette følges opp videre.  Markedsansvarlig har jevn dialog med 
Telavåg. 
 
 
Dommer:  
 
Dommeransvarlig har tidligere meldt at han ønsker å trekke seg i 2023, men 
det er mulig han kan være delvis med til neste år. Vil være dommeransvarlig 
for krets og rekruttering, ønsker ikke barnefotball til neste år, her må vi få inn 
en ny kandidat. Det bør være 3 stk. i dommer gruppen, en på sosial, en på 
krets og en på barn. Her må alle bidra med å finne en som kan ta barnefotball.  
 
Trenger nye dommerdrakter til neste år da det kommer ny kolleksjon. Må 
budsjettere med dette.  
 
Virker som om det er forventninger til dommerne som ikke kan nås. Det 
mangler tydeligvis beskrive av dommerrollen i sportsplanen. Leder Fotball 
melder videre til SU.  
 
Har utført 260 kamper i barnefotball dette året.  
 
 
Marked:  
 
Sak fra Olav er meldt inn, ble tatt opp på styremøte for november. Daglig 
Leder var ikke tilstede på dette møte, men skulle bli informert dagen etter. 
Saken ligger på agenda for styremøte i desember og skal behandles der. 
Markedsansvarlig skal ha fire møter i parken på nyåret.  
 
 
Norway Cup: 
 
Ligger ingen retningslinjer for Norway Cup fra klubben. Ansvarlig for Norway 
Cupp dette året vil være med å bidra inn for neste år, men må ha flere inn. 
Melder man laget på NC så må man stille med en person som kan sitte i 
arbeidsgruppen. Arbeidet må begynnes med nå. Det meldes om at det er 
vanskelig å få oversikt over lagledere og kontaktpersoner. Leder Fotball 
sendes over en oversikt over lagleder i ungdomsfotball.  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kjartan 
Ronny 
Olav 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
Susanne 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Susanne 
sender 
lister 
 
Anita 
starter opp 
arbeidet 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Uke 48 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Uke 48 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
Anlegg:  
 
Det er flere mål som må fikses, også bingemål. Klarer vi fikse disse til Coop 
Knøttecup? Det er noen av disse som ikke er bra og barna kan skade seg på 
disse.  
 
Det er ønskelig med en ekstra bod nede. Planker kan hentes fra Straume 
Mesterbygg.  
 

 
 
 
Kim 

 
 
 
Uke 
49/50 
for 
bingemål 

7. Annet 
 
Årsmelding 2022 
 
Leder Fotball sender ut mail til alle i gruppen hvor de kan skrive litt om sitt 
arbeid dette året. 
Det er ønskelig at ungdomslag kun skriver en side og har med to bilder. I 2022 
skrev noen lag for mange sider.  
 
Årsmelding må være klar ila februar. 
 
Medlemsnytt 
 
Gruppen ønsker at vi til neste år skal sende ut medlemsnytt til alle i fotballen. 
Her skal man kunne lese litt om hva som har skje ila mnd. og hva som skjer i 
neste mnd. Hjemmekamper, cuper, messer, intervju med trenere, intervju 
med spillere?!? Gruppen har funnet en kandidat til dette arbeidet og kaller 
vedkommende inn til møte.  
 
 
Siste møte for 2022 holdes mandag 19 desember kl. 19:00.  
 
 

 
 
 
 
Susanne 
 
 
 
 
 
 
 
 
Susanne 

 
 
 
 
Januar 
2023 
 
 
 
 
 
 
 
Før jul 


